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1) 2019. aasta kokkuvõte 

Heleen tegi ülevaate 2019. aastal toimunud noorteklubi üritustest ja tegemistest. 

● 11. veebruaril toimus talveseminar Tallinnas, Rahvusraamatukogus. Teemaks oli 

teenusedisain, seminaril osales 25 huvilist. Kodulehel on seminari kokkuvõte, artikkel ilmus 

ka ajakirjas Raamatukogu. Kokkuvõte siin: 

http://noorteklubi.weebly.com/uudised/talveseminari-kokkuvote 

● 3. mail toimus aastakoosolek Põltsamaa raamatukogus. Osales 11 liiget. Kokkuvõte siin: 

http://noorteklubi.weebly.com/uudised/ulevaade-aastakoosolekust6413213 

● 12. juunil toimus Stroomi rannas piknik. 

● 27.–28. juunil toimus Tallinnas Baltic Meeting. Eestist, Lätist ja Leedust osales kokku 10 

noorte raamatukoguhoidjat. Ürituse korraldasid Jaana, Piret ja Jaanika. Arutlesime, kes on 

raamatukoguhoidja ning kuidas on erialane töö ajaga muutunud, lisaks rääkisime erinevatest 

raamatukogude projektidest. Nii Lätis kui ka Leedus on klubidel keerulised ajad, neil ei toimu 

eriti üritusi ja värskelt oli valitud ka uued juhid. Kokkuvõte siin: 

http://noorteklubi.weebly.com/uudised/ulevaade-baltic-meetingust 
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● 7.–9. augustil toimus Maaritsas BibliCamp 6, mille korraldas Jaanika. Seminaril esinesid Aija 

Sakova, Olga Einasto ning Jaana. Külastasime Saverna raamatukogu ja Põlvamaa 

Talurahvamuuseumit, vaatasime Kanepi harrastusteatri esitatud komöödiat “Uljas neitsi”. 

Kokkuvõte siin: http://noorteklubi.weebly.com/uudised/biblicamp-6-sise-ja-

valiskommunikatsioon 

● 6. detsembril oli jõuluõhtusöök Tallinnas.  

Lisaks osalesin 21.–31. augustil IFLA konverentsil Ateenas, sh IFLA New Professionals Group’i 

kolmepäevasel kokkusaamisel. Sain palju uusi tutvusi, kellega tulevikud koostööd teha. 

3. juunil osalesime Tartus toimunud koolituspäeval, kuhu kutsus meid ERÜ koolitustoimkond. 

ERÜ 2019 aastakoosolekul pärjati Maris Nool „ERÜ Aastapreemiaga 2018“ aktiivse tegevuse eest 

ERÜ noorteklubis, virtuaalnäituste „Sajandi raamatukoguhoidjad“ ja „Pärnumaa rahvaraamatukogud 

kuni 31.12.2017“ veebilehe tegemise ning pühendunud ja aktiivse töö eest Tehnikaülikooli 

raamatukogus. 

2) 2020. aasta esimese poolaasta kokkuvõte ja teise poolaasta üritused 

Heleen tegi ülevaate 2020. aasta esimesel poolaastal toimunud noorteklubi üritustest. 

● 10. veebruaril toimus Tartu Oskar Lutsu nimelises Linnaraamatukogus talveseminar, kus 

rääkisime tööstressist ja läbipõlemisest. Korraldasime selle koos Marisega, Piret abistas 

taustauuringuga.  

● Täna, 5. mail toimub aastakoosolek. 

Juunis peaks meil toimuma piknik Stroomi rannas, kuid traditsioonilisel kujul me seda ei korralda.  

Arutelu käigus lepiti kokku, et piknik peetakse veebi vahendusel 11. juuni õhtupoolikul. 

5.–7. augustil peaks toimuma BibliCamp 7, kuid peaksime ürituse korraldama teises formaadis. 

Näiteks võiksime ürituse jaotada kolmele päevale erinevatel perioodidel, et toimuks kolm eraldi üritust, 

neist enamus virtuaalselt. Üks päev võiks olla koolituspäev, teine rühmatöö päev jne. Peaksime lähiajal 

välja mõtlema teemad ning muud eelistused.  

Sigrid tegi ettepaneku, et virtuaalsed ettekanded võiksid olla maksimaalselt 2 tunni pikkused. 

Kadri küsis, kas noorteklubi põhikiri, arengukava vms vajaksid arendustöid. Mitu üritust võimaldavad 

teha vahepeal kodutööd ja pikemaid dokumente koostada. 

Arutelu käigus lepiti kokku, et BibliCampi ürituste korraldamise tegevused planeerime jooksvalt 

vastavalt riigis kehtivale eriolukorrale ning kehtestatud piirangutele. 

Detsembris peaks toimuma jõuluõhtusöök, kuid ka selle toimumise üle otsustame  

3) 2020/2021 aastate plaan 

Praegu on noorteklubi läbi aastate korraldanud talveseminari, aastakoosolekut, piknikku ja 

BibliCampi. Heleen teeb ettepaneku seda rütmi muuta ja teha midagi uut. Talveseminari teemasid on 

keeruline välja mõelda, uusi ideid ei ole. Sügiseks peame plaani välja mõtlema, kuna siis algab rahade 

taotlemine. 
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Heleen teeb ettepaneku muuta noorteklubi toimimise vormi. Võimalus on mõelda noorteklubist pigem 

kui projektipõhisest klubist. Võiksime teha rohkem koostööd uue mõtte töörühmaga, võibolla isegi 

noorteklubi nendega ühendada. Näiteks IFLA New Professionals Group ei ole vanusepõhine, vaid uute 

raamatukoguhoidjate ja uute ideede põhine. 

Maris nõustub, et uuendusi on vaja. Siiski on suvine BibliCamp südamelähedane üritus, mille 

korraldamist võiks jätkata, kasvõi lühendatud kujul või teises formaadis. Uue mõtte töörühm on ERÜ 

alla kuuluv töörühm, mis korraldab kord aastas ühel konkreetsel teemal mõttetalgud. Hetkel on aga ka 

neil töös seisak. Enne suuremaid uuendusi võiksime uue mõtte töörühmaga koostööd teha ja asju 

arutada. 

Jaana tegi ettepaneku teha ühel virtuaalsel BibliCampi päeval noorteklubi ja uue mõtte töörühma 

kohtumine, kus tutvutakse teineteise tegemistega. 

Arutelu käigus leiti, et ühinemine oleks hea ja jätkusuutlik. Noori ei tule eriti raamatukogudesse, 

erialast on huvitatud pigem üle 35-aastased.  

4) Uue juhatuse liikme valimine 

Marisel lõpeb kolmeaastane juhatuse liikmeks olemise periood. Juhatuse liikme kohale kandideerivad 

Maris Nool ja Piret Jõesaar. 

Hääletus toimus 5 minuti jooksul ajavahemikul kell 10:36–10:41. Noorteklubi liikmed, kellel ei olnud 

võimalik koosolekul, said eelhääletada kandidaatide tutvustuste avalikustamisest koosoleku toimumise 

alguseni. 

Eelhääletasid 2 liiget. Koosolekul osales 13 liiget, kes kõik ka oma hääle andsid.  

15 liikme hääled jaotusid järgnevalt: Piret Jõesaar 10 poolthäält, Maris Nool 5 poolthäält. Hääletuse 

tulemusena sai kolmeks aastaks juhatuse liikmeks Piret Jõesaar. 

Järgmisel aastal toimuvad uued valimised, juhatuse liikme periood saab läbi nii Heleenil kui ka Jaanal. 

Sealhulgas toimuvad ka juhi valimised. 

5) Muud teemad 

a) Sille tegi ettepaneku kaardistada eestlastest raamatukoguhoidjad välismaal. Oleks huvitav 

kuulda lugusid, kuidas nad sinna jõudsid, kus ja kellena töötavad jms. Sealtkaudu oleks 

võimalik ka koostööd ehk leida. Kaardistamise tulemusena võiks koostada virtuaalnäituse, 

ettekande kongressile vms.  

Arutelu käigus lepiti kokku, et Sille ja Jaana hakkavad ideed edasi arendama.  

b) Marie rõhutas, et Sindi Linnaraamatukogu on jätkuvalt valmis võõrustama noorteklubi 

aastakoosolekut vm üritust. 


